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Концепция «Сервисное государство» и парадигма потребления в публичном управлении 

постепенно сменяются парадигмой участия. Термины «совместное руководство», «совместное 

управление» входят не только в теорию, но и в практику. В статье рассмотрены две смежные 

категории: «совместное производство» и «совместное управление», определена специфика дан-

ных концепций. Предложена дефиниция «совместного публичного управления», разработка 

которой в доктрине права и управления необходима, поскольку «совместное руководство» стало 

новым принципом государственного управления.
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The concept of "Service state" and the paradigm of consumption in public administration are gradually laughing at 
the paradigm of participation. The terms "joint leadership", "joint management" are included not only in theory, but also 
in practice. The article examines two related categories "joint production" and "joint management", defines the specificity 
of these concepts. The definition of "joint public administration" is proposed, the development of which in the doctrine 
of law and administration is necessary, since "joint leadership" has become a new principle of public administration.
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